
 

 

 
 

 

 

Minnesanteckningar Ångermanland Skidtinget- Längd 2014-05-17 

 

1. Arrangörskonferensen 
Hålls Vecka 37, 13 september i Sollefteå 

 

Innehåll: 
Nya tävlingsregler, berätta vilka tävlingsregler som gäller.  regeluppdatering 

Bra att samtala om hur det arrangeras, ge varandra tips och idéer. Speakern är en viktig 

funktion för att arrangera bra tävlingar. Något speakern bör tänka på är vad som sägs och hur. 

Ska det tas fram riktlinjer för speaker? Tidtagning? 

 

Idé: 

Kringaktiviteter som gör att folk umgås och blir kvar. 

Problem: Rastlösa ungdomar och föräldrar 

 

2. Tävlingar 
Säsongen som gått 2013/2014 

- Bra tävlingar efter de förutsättningar som varit. Lite kort varsel inför nyinsatta 

tävlingar. 

 

Tävlingsprogram efter ansökningar 

Start i Sollefteå – Hallstasvängen 

 

Diskussion: Lite för få sprint- och klassiska tävlingar!  

Kan Husumskidan byta datum? Flyttas till den 31/1. 

Kan Kramforsskidan byta datum och stil? Flyttas till den ½ och till klassisk stil. 

Molidenrännet blir kvar som kvalificeringstävling. 

 

Distriktsfinaler 

- ICA Cupfinal blir Kramforsskidan klassisk  

- Folksam Cupfinal blir Vårbydistansen klassiskt 

 

3. Kommunstafetten 
Stafettens vara eller inte vara diskuterades? Beslutades att det är en bra inskolning inför 

tävlingar. Roligt för barn som inte tävlar på större tävlingar. 

Fortfarande är det Örnsköldsvik och Sollefteå som är de enda ”aktiva” kommunerna. 

Beslutades att möjlighet finns att mixa mellan kommunerna för att få till så många lag som 

möjligt. 

Arrangör: Sollefteå SK 15 mars. 

Åldersklasserna: 7,8,9 åringar och 10,11,12 åringar 



Eventuellt lottas de yngre (7-8) då tidtagning inte ska ske i dessa åldrar. 

 

4. DM 
Utvärdering DM 2014  

Bra uppslutning i Vårby och Bondsjöhöjden. 

Övriga: Få som startade. DM har lägre status.  

DM stafetten har varit fortsatt positiv. Individuella loppet har lägre standard.  

Vi gör ett försök att uppvärdera DM så det blir bättre status samt större startfält i de äldre 

grupperna. 

 

 

 

 

DM 2015 

Vårby 21/2 DM-distans 

Vårby 22/2 DM-stafett 

HIoFK 14/2 DM-långlopp 

Junsele 21/3 DM-sprint 

 

5. Utbildningar 
Klubbarna uppmanas inventera behovet av utbildningar. Meddela Jörgen alt Marie så snart 

som möjligt. 

 

6. ICA och Folksam Cup 
Ledare: Ulf och Anna tackar för sig. Vallarna blir kvar ytterligare en säsong. Per Bodin blir 

extravallare till ICA. 

Uttagningsgrupp: Ledarna + Längdkommittén  

Klubbarna uppmanas komma med kandidater till ledareplatserna. Elisabeth Köningsson är 

intresserad av att vara ledare. Ulf N kommer att finnas kvar i kulisserna som stöd. 

 

Med ökande kostnader måste vi jobba mer aktiv för att öka sponsorerna. 

Även inköp av nya tävlingsdressar bör finansieras med sponsorpengar. 

 

7. ÅSF-Läger 
Värna om bredden 

Född 2002 och äldre 

Max 350kr/person 

 

 Vårby 30-31 augusti 

 Hägglunds 27-28 september, ändrat pga boendebokning. 

 Sollefteå skidor 10-11oktober  

 

8. Juniorer och Senior 
Sammanfattning 2013/2014: 

Juniorerna i framför allt Sollefteå har haft en lyckad säsong. Andra klubbar som har juniorer 

är Hägglunds, Kramfors och Vårby. 

 

Till säsongen 2014-2015 har 5st? 16-åringar blivit antagna till skidgymnasium! 

 

Seniorerna i distriktet har även de haft en bra säsong! 

 

 

 



9. Längdkommittén 
Vad gör LK? Se bilaga 1 

Utvecklar och diskuterar hur allt kan göras bättre. 

 

Medlemmar i kommittén: 

Karl-Gunnar Häggkvist, Jörgen Sondell, Hans Pahlin, Hans-Åke Dahlqvist och Åsa Long. 

Behov av nya: 

Kramfors samt Härnösand uppmanas komma med kandidater till LK. 

 

10. Längdskidtinget avslutas 

 
Vid Pennan:    Justeras:  

Hans-Åke Dahlqvist   Jörgen Sondell 


